
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                          ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
ΝΟΜΟΣ  ΛΑΡΙΣΑΣ                                     Αριθ. Πρωτ. 2861/13.03.2018

ΔΗΜΟΣ ΦΑΡΣΑΛΩΝ

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
Από το 2ο/27.02.2018 πρακτικό συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Φαρσάλων

ΘΕΜΑ 12:  «Έγκριση  συμμετοχής  σε  πρόγραμμα  συλλογής  και  ανακύκλωσης 
μεταχειρισμένων ενδυμάτων και υποδημάτων ».

Αριθ. Απόφ.  46/2018

Στα Φάρσαλα και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα Τρίτη 27 Φεβρουαρίου 

2018 και ώρα 19:00 συνήλθε σε συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Φαρσάλων 

(άρθρο  67  του  Ν.  3852/2010)  μετά  από  τη  με  αριθμό  2045/23.02.2018 

έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου,  για  συζήτηση  και  λήψη  απόφασης  στο 

παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης.

Παρόντος  του  Δημάρχου  κ.  Αριστομένη  Καραχάλιου,  διαπιστώθηκε 

από  τον  Πρόεδρο  του  δημοτικού  συμβουλίου,  ότι  για  το  παραπάνω  θέμα  της 

ημερήσιας διάταξης,  υπάρχει  η νόμιμη απαρτία,  δεδομένου ότι  σε  σύνολο 27 

μελών παραβρέθηκαν:

Δημοτικοί σύμβουλοι:
   Π α ρ ό ν τ ε ς Α π ό ν τ ε ς

1 Νικολάου Βάιος (Πρόεδρος Δ.Σ.) Καπετάνος Χρήστος  
2 Μπαμπανίκας Δημήτριος *************
3 Ταστεμίρογλου Σοφία  αν και κλήθηκαν νόμιμα δεν 

παραβρέθηκαν
4 Χολέβας Ηλίας
5 Κυριαζής Απόστολος
6 Δερλός Κων/νος  
7 Τριανταφύλλου Νικόλαος
8 Παπαγεωργίου Χριστόδουλος
9 Τσιάμπας Σπυρίδων

10 Αγγελακόπουλος Γεώργιος 
11 Γιαχνής Κων/νος 
12 Παναγιωτοπούλου Κυριακή
13 Μπένου Κων/ντία
14 Βασιλείου Ιωάννης
15 Χατζηπλή Σοφία
16 Γκατζόγιας Νικόλαος
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17
Νταφόπουλος  Γεώργιος  (αποχώρηση 
από τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση 
του 10ου θέματος)

18 Γκίζας Δημήτριος
19 Παπανικολάου Κων/νος
20 Ίφου Μαρία

21
Πατσιούρας  Βασίλειος  (αποχώρηση 
από τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση 
του 11ου θέματος)

22 Κατσιαούνης Ευάγγελος

23
Τασόκας  Κων/νος  (αποχώρηση  από 
τη  συνεδρίαση μετά  τη  συζήτηση του 
30ου θέματος)

24 Συροπούλου Δέσποινα

25
Πουλαράκης  Σταύρος  (αποχώρηση 
από τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση 
του 25ου θέματος)

26 Αρσενόπουλος  Γεώργιος  (αποχώρηση 
από τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση 
του 11ου θέματος)

 
Στη  συνεδρίαση  παραβρέθηκε  και  ο  κ.  Ευάγγελος  Μπετχαβάς  δημοτικός 

υπάλληλος για την τήρηση των πρακτικών.

Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο 

στον Απόστολο Κυριαζή, Αντιδήμαρχο ο οποίος ανέφερε τα εξής:

Σύμφωνα με το Εθνικό Σχέδιο Διαχείρισης Αποβλήτων (Ε.Σ.Δ.Α.) το οποίο

Τροποποιήθηκε και εγκρίθηκε με την αριθ. 49/2015 (ΦΕΚ 174/Α`/15.12.2015) 

Πράξη  Υπουργικού  Συμβουλίου  (Π.Υ.Σ.)  και  καθορίστηκαν  οι  γενικές 

κατευθύνσεις  αλλά  και  οι  ειδικότεροι  στόχοι  που πρέπει  να  επιτευχθούν  σ’  ότι 

αφορά την διαχείριση των αποβλήτων σε εθνικό επίπεδο.

Η  συγκεκριμένη  δράση  αφορά  συλλογή  μεταχειρισμένων  ειδών  ένδυσης 

και  υπόδησης  και  λοιπών  υφασμάτινων  υλικών  (ρούχα,  τσάντες,  πάνινα 

παιχνίδια, παπούτσια κ.λ.π.) μέσω ανάπτυξης δικτύου ειδικών κάδων συλλογής.

Η  εκτίμηση  είναι  ότι  το  ποσοστό  των  υφασμάτινων  υλικών  αποτελεί  το 

περίπου το 6% της συνολικής ποσότητας  των οικιακών αποβλήτων.  Πανελλήνια 

δραστηριοποιούνται  εταιρείες  οι  οποίες  αναλαμβάνουν  σε  συνεργασία  με  τους 

Δήμους την ολοκληρωμένη διαχείριση των κατευθύνσεων μεταχειρισμένων ειδών 

ένδυσης  και  υπόδησης  και  λοιπών  υφασμάτινων  υλικών  και  ειδικότερα  δωρεάν 

τοποθέτηση  κάδων  ειδικών  προδιαγραφών  για  τη  συλλογή  των  υλικών,  :  Η 

συλλογή  θα  γίνεται  με  μέσα  μεταφοράς  της  εταιρείας,  η  προδιαλογή  των 

συλλεγόμενων υλικών, η προώθηση των μη επαναχρησιμοποιημένων υλικών και 

την εφαρμογή προγραμμάτων εκπαίδευσης.
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Η υλοποίηση του προγράμματος χωριστής συλλογής υφασμάτων θα έχει τα 

εξής  αναμενόμενα  οφέλη  για  τον  Δήμο:  μείωση  των  οικιακών  αποβλήτων  που 

οδηγούνται προς ταφή σε ποσοστό περίπου 6% βάσει της παραπάνω εκτίμησης,  

περιβαλλοντική  ευαισθητοποίησης  των  δημοτών  και  ενίσχυση  της  Τράπεζας 

ενδυμάτων του Δήμου, όταν πραγματοποιηθεί.

Στη  συνέχεια  κάλεσε  το  δημοτικό  συμβούλιο  να  προβεί  στην  έγκριση 

συμμετοχής του Δήμου στο παραπάνω Πρόγραμμα.

Μετά  έλαβε  το  λόγο  ο  Δήμαρχος  ο  οποίος  είπε  ότι  το  πρώτο  σκέλος  της 

εισήγησης αφορά  την κατ’  αρχήν έγκριση συμμετοχής στο Πρόγραμμα.,  και  το 

δεύτερο  σκέλος  αφορά  έχει  σχέση  με  τη  δημόσια  ανακοίνωση  κατάθεση 

προσφορών  των  ενδιαφερομένων  εταιρειών.   Οι  κατατιθέμενες   προσφορές  θα 

αξιολογηθούν  και  η  καλύτερη  προσφορά  θα  είναι  εκείνη  που  θα  ικανοποιηθεί 

και συνεργαστεί με τον Δήμο.

Η  θετική  απόφαση  του  Δ.Σ.  θα  εξουσιοδοτεί  τον  Δήμαρχο  για  τις 

απαραίτητες ενέργειες.

Οι  δημοτικοί  σύμβουλοι:  Ίφου  Μαρία  και  Τασόκας  Κων/νος  ψήφισαν 

παρών.

 Μετά  το  πέρας  της  ανωτέρω διαδικασίας,  της  συζήτησης,  της  ανταλλαγής 

γνωμών  όπως  καταγράφονται  στα  μαγνητοφωνημένα  πρακτικά,  ο  Πρόεδρος 

κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.

Το δημοτικό συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του:

1) Την εισήγηση του Δημάρχου και Αντιδημάρχου

2) Την αριθ. 49/2015 (ΦΕΚ 174/Α`/15.12.2015) Πράξη Υπουργικού 

            Συμβουλίου (Π.Υ.Σ.)

3) Την μειοψηφία των δημοτικών συμβούλων

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κ α τ ά  π λ ε ι ο ψ η φ ί α

Εγκρίνει:

1) Την  συμμετοχή  του  Δήμου  Φαρσάλων  σε  πρόγραμμα  συλλογής  και 

ανακύκλωσης μεταχειρισμένων ενδυμάτων και υποδημάτων.

2)  Εξουσιοδοτεί  τον  Δήμαρχο  κ.  Καραχάλιο  Αριστομένη,  για  τις 

απαραίτητες ενέργειες.

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 46/2018.
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Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως εξής:

       Ο Πρόεδρος                                                              Τα μέλη

      Βάιος Νικολάου                                              (ακολουθούν υπογραφές)

Ακριβές αντίγραφο

Φάρσαλα 13.03.2018

Ο   Πρόεδρος

Βάιος Νικολάου
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